
Ordfører hjørne desember 2023  
 
Da er jula her! 

Høsten oppleves av mange som en tung tid. Oktober og november er etter fiskesesong og før ski- og 
brettsesong. En mørk, våt, og kald tid på året. Når desember kommer med snø og juleforberedelser 
«lysner» det litt, i hvert fall til sinns. 

En kan mene mye om julehysteri, kjøpepress og overdreven LED-lys dekorering av hus og hage, men 
jeg tror denne tida er viktig for oss nordboere. Dagene er på sitt korteste og mangel på sollys gjør 
noe med oss. Julestemning, julefortellinger og kalendere bidrar til en kjærkommen distraksjon fra de 
korte, kalde og mørke dagene. 

En tid for å være rause og gavmilde med hverandre, og det er ikke prisen på gavene som er det 
viktigste, men planlegginga og gleden av å være sammen. 

Så blir det også tungt for mange som har mistet noen. Den ene som ikke er der lenger, og som alle 
savner dypt.  

Jula gjør godt og jula gjør vondt. Jeg tenker at å savne og minnes er viktig og riktig, men heller ikke la 
det ta over for å sette pris på de man fremdeles har rundt seg. Livet kan endre seg raskt og dveler vi 
for mye ved hva som var eller kunne ha vært, kan det overskygge det vi faktisk har her og nå. 

For oss politikere er dette en hektisk tid. Budsjett og økonomiplan for årene fremover er krevende å 
sette seg inn i. Det uforutsigbare i kommunas økonomi i en urolig verden er vanskelig. 20. desember 
skal vi behandle budsjettet og vi har brukt tid på viktige saker. Barnehagesituasjonen i Hemsedal har 
hatt spesielt fokus i høstens økonomiarbeid. 

Hemsedal vokser. Både i innbyggertall og i inntekter. Utvikling er positivt og vanskelig. Tør vi å 
risikere høy gjeld i en tid med høye renter for å bygge for vekst også i fremtiden?  
Hva skal en kommune være med å finansiere utover det vi er pålagt etter loven å levere av tjenester? 
Både vanskelig og veldig interessant.  

Jeg opplever at politikerne i Hemsedal har svært gode diskusjoner basert på fakta, engasjement og 
kunnskap. Vi skal være uenige, og jeg mener de beste løsningene ofte ligger et sted mellom 
ytterpunktene. Hvis ikke ytterpunktene kommer frem, skapes heller ikke rommet hvor de beste 
løsninger ligger.  

Ta godt vare på hverandre i jula. Skriv noen julekort og send til heller en for mye enn en for lite. Slå 
på tråden til en du veit sitter aleine, eller inviter noen på gløgg. 

Jeg ønsker dere alle en riktig god jul! 
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